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ورزشی

پیروزی تنیسور تبریزی در مسابقات انتخابی تیم ملی
عصرآزادی/ س�رویس ورزشی: 
اولی�ن  تنی�س ب�از تبری�زی در 
مس�ابقه انتخابی خود ب�رای تیم 
ملی کمتر از 12 س�ال ب�ه برتری 

دست یافت.
 رقابت ه��ای انتخاب��ی تنی��س رده 
س��نی کمتر از ۱۲ س��ال دختران در 
زمین ه��ای تنیس مجموعه ورزش��ی 

آزادی تهران آغاز شد.
 در نخس��تین دیدار گلسا رحیمیان 
امیری با نتیجه ۱-۶ و ۱-۶ از س��د ملینا پارس��ا عبور کرد، ارغوان امیر خانلو با نتیجه ۶-۷ و 
۰-۶ مقابل فرنیک کرم سروری به پیروزی رسید و در آخرین دیدار الینا فرمانبر با نتیجه ۶-۰ 

و ۴-۶ آیلار بدرلو را از پیش رو برداشت.
 در دور دوم و روز دوم مس��ابقات، ملینا عباس زاده تنیس��ور اهل آذربایجان ش��رقی مقابل 
ارغوان امیر خانلو پیروز ش��د، آیلار بدرلو با نتیجه ۳-۶ و ۴-۶ ملینا پارس��ا را شکس��ت داد و 

فرنیک کرم سروری با نتیجه ۴-۶ و ۱-۶ مقابل الینا فرمانبر شکست خورد.
  در این دوره از رقابت ها ۷ تنیسور از استان های آذربایجان شرقی، مازندران، تهران، خراسان 
رضوی، قزوین و سمنان حضور دارند. این مسابقات از ۲۷ الی ۳۰ فروردین ماه سال جاری با 

هدف انتخاب نفرات برتر جهت حضور در رقابت های غرب آسیا برگزار می شود.
 رقابت های تنیس غرب آس��یا از ۱۱ اردیبهشت ماه به مدت ۵ روز با هدایت هنگامه عزیزی 

در زمین های تنیس استقلال برگزار می شود.

دونده تبریزی در لیگ الماس قطر
عصرآزادی/ س�رویس ورزشی: 
دونده مل�ی پ�وش 400 متر مانع 
کش�ورمان ب�ه مس�ابقات لی�گ 

الماس قطر دعوت شد.
مه��دی پیرجهان رک��ورد دار ماده 
۴۰۰ مت��ر مانع دوومیدان��ی ایران با 
دعوت کمیت��ه برگ��زاری رقابت های 
لیگ الم��اس قطر در مس��ابقات زیر 
گ��روه ای��ن رقابت ها حض��ور خواهد 

یافت.
رقابت های زیر گروه لیگ الماس قطر هرساله با تدبیر کمیته برگزاری این مسابقات با دعوت 

از برترین دوومیدانی کاران قاره آسیا برگزار می شود.
طبق برنامه ریزی های انجام شده تنها از ایران مهدی پیرجهان به این مسابقات معتبر دعوت 
ش��ده و قرار است روز س��یزدهم اردیبهشت ماه به دوحه برود تا در روز پانزدهم همین ماه به 

رقابت با حریفان خود بپردازد.

 مس سونگون همچنان شانس اول صعود 
به لیگ دسته یک فوتبال کشور

عصرآزادی/ سرویس ورزشی: تیم فوتبال مس سونگون همچنان شانس اول صعود 
به لیگ دسته یک کشور است.

در هفته بیس��ت و س��وم لیگ دسته ۲ کشور تیم مس سونگون ورزقان در خانه فولاد نوین 
اهواز مغلوب این تیم شد.

با وجود این شکست، تیم مس سونگون با ۴۵ امتیاز و تفاضل گل بهتر نسبت به تیم فولاد 
نوین در صدر جدول قرار دارد.

مس سونگون راه هموارتری برای صعود مستقیم به لیگ دسته یک دارد و تیم دوم باید یک 
بازی پلی آف با تیم دوم گروه مقابل انجام دهد.

شاگردان بخشی زاده در ۳ بازی باقیمانده اگر بتوانند تمامی امتیازات را کسب کنند، به لیگ 
دسته یک ایران صعود خواهند کرد.

ای��ن تی��م در تبریز باید برابر تیم های نود ارومیه و پانی��ک تالش قرار گرفته و در تنها بازی 
خارج از تبریز باید در شیراز به مصاف تیم ایمان سبز این شهر رود.

دیدار سرپرست تیم ملی والیبال با مدیر کل ورزش و 
جوانان استان آذربایجان شرقی

عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: سرپرس�ت تیم مل�ی والیبال نوجوان�ان ایران با 
مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی دیدار کرد.

 امیر خوش خبر سرپرس��ت تیم ملی والیبال نوجوانان ایران با حبیب س��توده نژاد مدیرکل 
ورزش و جوانان اس��تان آذربایجان ش��رقی امروز دوشنبه ۲8 فروردین ماه ۱۴۰۲در اداره کل 

دیدار کرد.
در این دیدار در خصوص مرحله جدید اردوی تیم ملی والیبال نوجوانان پسر کشورمان که 

از اوایل اردیبهشت ماه در تبریز برگزار خواهد شد بحث و گفتگو شد.
س��توده نژاد مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان ش��رقی در خصوص این اردو گفت: بس��یار 
خوش��حالم که دو والیبالیس��ت با نام های مرتضی نریمانی و پویا آریاخواه از استان آذربایجان 
ش��رقی در لیس��ت کادر فنی تیم ملی والیبال نوجوانان قرار دارند و امیدوارم در ترکیب اصلی 

تیم ملی نوجوانان نیز قرار گیرند.
امی��ر خوش خبر سرپرس��ت تیم ملی والیبال نوجوانان ای��ران در این دیدار گفت: تیم ملی 
والیبال نوجوانان پس��ر ایران با کسب مقام نایب قهرمانی آسیا در سال ۱۴۰۱، سهمیه حضور 

در مسابقات قهرمانی جهان ۲۰۲۳ را به دست آورده است.
شایان ذکر است که رقابت های والیبال قهرمانی نوجوانان پسر جهان از ۱۱ لغایت ۲۰ مرداد 

ماه به میزبانی کشور آرژانتین برگزار خواهد شد.
افزودنی اس��ت در این دیدار امان زاده معاون ورزش��ی اداره کل ورزش و جوانان آذربایجان 
شرقی، نجف زاده معاون تربیت بدنی سپاه تبریز و عضو هیات رئیسه والیبال استان، اهری زاد 
رئیس هیات والیبال اس��تان آذربایجان ش��رقی و عظیمی رئیس بسیج ورزشکاران استان نیز 

حضور داشتند.

رئی�س  ورزش�ی:  س�رویس  عص�رآزادی/ 
فدراس�یون جانبازان و معلولین گفت: وضعیت 
بهب�ودی علی کش�فیا، رئیس انجم�ن والیبال 
نشس�ته کش�ورمان خ�وب اس�ت و امیدواریم 

هرچه سریعتر سلامتی کامل به دست آورد.
سید محمد ش��روین اسبقیان، در خصوص بستری 
علی کشفیا رئیس انجمن و سرپرست تیم ملی والیبال 
نشسته کشورمان در بیمارس��تان اظهار داشت: علی 
کشفیا یکی از اسطوره های ورزش جانبازان و معلولین 
اس��ت و افتخارات زیادی را هم با تی��م ملی والیبال 
نشس��ته در پارالمپیک های گذشته به عنوان بازیکن 
و کاپیتان تیم ملی کس��ب کرده اس��ت. بعد از دوره 
ورزشکاری هم به عنوان رئیس انجمن و عضو هیئت 
اجرایی کمیته ملی پارالمپیک مش��غول به کار شد و 
تا به امروز هم ادامه دارد. او متأس��فانه دچار کسالتی 
شد که با توجه به نظر پزشکان در بیمارستان بستری 
اس��ت اما ما مرتب پیگیر وضعیت این جانباز سرافراز 

و افتخار آفرین ورزش کش��ورمان هستیم. همچنین 
غفور کارگری رئیس کمیته ملی پارالمپیک و شخص 
محمود خسروی وفا رئیس کمیته ملی المپیک پیگیر 

جدی در خصوص وضعیت درمان کشفیا هستند.
وی در ادام��ه افزود: ۲ روز گذش��ته ه��م به اتفاق 
غلامرضا نوروزی رئیس فدراس��یون پزشکی ورزشی 

به عی��ادت او رفتیم و وضعیت او را بررس��ی کردیم. 
خوش��بختانه روند درمان او به خوبی پیش می رود و 
وضعیت او رو به بهبود است و نگرانی در این خصوص 
نداریم. روز گذش��ته هم با خان��واده او صحبت کردم 
خداراش��کر وضعیت بهبودی او همچن��ان رو به جلو 
است. امیدواریم با دعای خیر جامعه بزرگ ورزشکاران 
و جانبازان کشورمان هرچه زودتر بهبودی خود را به 

دست بیاورد و بتوانند کار خود را ادامه دهد.
اسبقیان همچنین در خصوص شرایط کاری والیبال 
نشس��ته کش��ورمان عنوان کرد: انجام ام��ور والیبال 
نشس��ته تعطیل نش��ده اس��ت و دبیر انجمن و نایب 
ریئس بان��وان کارهای مربوط به والیبال نشس��ته را 
پیگیری می کنند. در این خصوص هم مشکلی نداریم 
و ب��ا توجه ب��ه این موضوع که والیبال نشس��ته برای 
فدراسیون مهم است. والیبال افتخار ورزش جانبازان 
و معلولین اس��ت و با جدیت کارهای والیبال نشسته 

را پیگیری می کنیم.

رئیس فدراسیون ناشنوایان از برگزاری مسابقات جهانی جودو 
ب�ه میزبان�ی ایران در س�ال جاری خب�ر داد و گفت: ب�ا موافقت 
فدراس�یون جهانی ناشنوایان برای اولین بار این میزبانی به ایران 

داده شد.
مهران تیش��ه گران در گفت وگو با ایس��نا، اظهار کرد: بع��د از میزبانی 
مس��ابقات فوتسال قهرمانی آسیا و دوومیدانی آسیا، با موافقت فدراسیون 
جهان��ی میزبان برگ��زاری مس��ابقات جهانی جودو نی��ز خواهیم بود که 
پذیرش این میزبانی ها قطعا از نظر جایگاهی و اعتباری به نفع فدراسیون 

ناشنوایان ایران خواهد بود.
وی گفت: با توجه به حجم زیاد برنامه ها در سال جاری، هر چند شرایط 
سختی از نظر تامین بودجه برای اعزام تیم ها به تورنمنت های برون مرزی 
و برگزاری میزبانی ها خواهیم داش��ت، اما س��عی داریم بهترین شرایط را 
ب��رای برگزاری رقابتها در ایران فراهم کنیم تا اعتبار و جایگاه خود را در 

فدراسیون جهانی ارتقاء دهیم.
رییس فدراسیون ناشنوایان همچنین با اشاره به حضور ۱۰ تیم خارجی 
برای ش��رکت در مسابقات فوتسال قهرمانی آسیا به میزبانی ایران، افزود: 

این رقابتها از ۱۱ اردیبهش��ت در تهران برگزار می ش��ود که سعی داریم 
میزبان خوبی برای این رقابتها باشیم.

تیش��ه گران در پاس��خ ب��ه ای��ن پرس��ش ک��ه آی��ا ب��رای برگ��زاری 
رقابته��ای فوتس��ال قهرمانی آس��یا از نظ��ر اعتباری با مش��کل خاصی 
مواجه نیس��تید؟ خاطرنش��ان ک��رد: هر چن��د از نظر اعتباری ش��رایط 
خوب��ی نداری��م اما س��عی کردیم ب��ا هم��کاری اعضای هیات رییس��ه 
فدراس��یون و با حمای��ت وزارت ورزش و جوانان اعتب��ارات لازم را برای 
 برگزاری این مس��ابقات فراه��م کنیم تا در اجرای کار با مش��کل مواجه

نشویم.
وی در پای��ان از واریز پ��اداش بانوان مدال آور در مس��ابقات جهانی و 
المپی��ک خب��ر داد و گفت: با حمایت وزارت ورزش پ��اداش بانوان مدال 
آور ناشنوا به حس��اب آنها واریز شد که امیدوارم پاداش مدال آوران مرد 
نیز به زودی پرداخت ش��ود تا با انگیزه بیش��تری در مس��ابقات پیش رو 

شرکت کنند.

ایران میزبان مسابقات جهانی جودوی ناشنوایان شد

نایب رییس فدراس�یون بین المللی وزنه ب�رداری گفت: تصمیم 
نهایی درباره ح�ذف یا حضور وزنه ب�رداری در بازی های المپیک 
202۸ لس آنجل�س در ماه اکتبر )مهر - آبان 1402( گرفته خواهد 

شد و هنوز امیدواریم که این رشته از المپیک حذف نشود.
به گزارش ایرنا، کمیته بین المللی المپیک )IOC( در سال ۲۰۲۲ اعلام 
کرد که احتمال حذف رش��ته وزنه برداری از المپیک ۲۰۲8 لس آنجلس 
وجود دارد. این کمیته در بهمن ماه س��ال ۱۴۰۰، برنامه موقت المپیک 
۲۰۲8 را تصوی��ب کرد و ۲8 رش��ته ورزش��ی را در آن گنجاند که نامی 
از بوکس و وزنه برداری در بین این رش��ته های المپیکی دیده نمی ش��ود. 

وزنه برداری از قدیمی ترین رشته های المپیکی به شمار می رود.
یک��ی از مهم تری��ن دلایل ح��ذف وزنه ب��رداری از بازی ه��ای المپیک 
لس آنجل��س، آمار بالای دوپینگ و فس��ادهایی بود ک��ه در دوره تاماش 
آیان در فدراس��یون بین المللی رخ داد. فسادی که در نهایت موجب شد 
تا پیرمرد مرموز وزنه برداری جهان از ریاس��ت iwf کنار گذاش��ته شود. 
ریاس��ت فدراس��یون بین المللی وزنه برداری اکنون بر عهده محمد جلود 
عراقی است و اورس��لا پاپاندرا از کشور آمریکانیز در سمت نایب رییسی 

این فدراسیون فعالیت می کند.
اورس��لا پاپاندرا روز سه شنبه در گفت وگوی کوتاهی با خبرنگار ایرنا با 
اش��اره به تلاش مسوولان جدید فدراسیون بین المللی وزنه برداری گفت: 

تصمی��م به حذف وزنه برداری از بازی های المپیک ۲۰۲8 لس آنجلس در 
دوره مدیریت گذش��ته گرفته شده و مدیران کنونی باید برای تغییر این 
تصمیم تلاش کنند. اقداماتی انجام شده اما تمام این تلاش ها به تصمیم 

کمیته بین المللی المپیک بستگی دارد.
رییس فدراس��یون وزنه برداری آمریکا ادامه داد: امید کمی به بازگشت 
وزنه برداری به بازی های المپیک ۲۰۲8 وجود دارد. اکنون که من با شما 
صحبت می کنم وزنه برداری از المپیک حذف شده اما باید منتظر تصمیم 
نهایی IOC باش��یم. قرار است در ماه اکتبر تصمیم نهایی در این زمینه 
گرفته ش��ود. البته حضور یا حذف وزنه ب��رداری از المپیک به تلاش های 

مدیریت جدید نیز بستگی دارد.
وی همچنین با اش��اره به جلس��ه هیئت اجرایی فدراسیون بین المللی 
وزنه برداری نیز گفت: جلسات بسیار خوبی در چند روز گذشته در جریان 
بود و تلاش های زیادی انجام ش��د بسیار خوشحالم که در کادر مدیریتی 
جدید فدراس��یون بین المللی برای توسعه این رش��ته فعالیت دارم. تیم 
مدیریت��ی جدید ب��ا تمام توان خود به دنبال حل مش��کلات وزنه برداری 

است.
پاپان��درا در زمینه تحولات مدیریتی فدراس��یون وزنه برداری ایران نیز 
گفت: سجاد انوشیروانی را می شناسم و از تغییرات فدراسیون وزنه برداری 
ایران باخبر هس��تم. امیدوارم وزنه برداری ای��ران روزهای خوبی را تجربه 
کند. »اورسلا پاپاندرا« نایب رئیس فدراسیون بین المللی وزنه برداری سال 
۱۳۹۶ به همراه تیم وزنه برداری آمریکا برای حضور در جام فجر به ایران 
آمد و یک دوره کلاس آموزش��ی برای بانوان وزنه بردار کش��ورمان برگزار 
کرد  وی در حاش��یه مسابقات جام فجر در آن سال به خبرنگاران گفت: 
باعث افتخار اس��ت که اردوی آموزش��ی را برای وزنه ب��رداران زن برگزار 
می کنی��م. پاپاندار همچنین پس از موفقیت دختران ایران در مس��ابقات 
جهانی و آس��یایی با تمجید از اراده پولادی بانوان کشورمان گفت: آینده 
دختران وزنه بردار ایران روش��ن و می توانند در سکوی جهانی و المپیکی 

گام بگذارند.

امید به حضور وزنه برداری در المپیک لس آنجلس زنده شد

سرپرس�ت تی�م مل�ی والیب�ال می گوید تصمی�م محمد 
موس�وی برای خداحافظی از اردوی ملی ش�خصی بود اما 

اکنون با انگیزه در تمرینات حضور دارد.
گزارش ایس��نا، تیم ملی والیبال ایران در س��ال سرنوشت ساز 
۱۴۰۲ در چه��ار رویداد مهم لیگ ملت ها ۲۰۲۳ در کش��ورهای 
ژاپن، هلند، آمریکا و لهستان )۱۶ خرداد تا یکم مرداد(، قهرمانی 
مردان آس��یا در ایران )۲۷ مرداد تا ۴ شهریور(، بازی های آسیایی 
در چین )۲8 شهریور تا چهارم مهر( و رقابت های انتخابی المپیک 

برزیل )8 تا ۱۶ مهر( شرکت می کند.
در این راس��تا اردوی تیم ملی والیبال از یکشنبه، ۲۷ فروردین 

آغاز شد.  
اکبر محمدی، سرپرست تیم ملی والیبال ایران در مورد اردوی 
تیم ملی به ایسنا گفت: مشکلی در اردو نداریم. بازیکنان در هتل 
المپیک مس��تقر هس��تند و تمرینات را هم در س��الن فدراسیون 
انجام می دهیم. روی هم رفته ش��رایط اردویی بسیار خوبی داریم 

و مشکلی وجود ندارد.
او در پاس��خ به این س��وال که محمد موس��وی سال گذشته به 
دلیل ش��رایط تیم ملی از اردو خارج ش��د، آیا اکنون شرایط تیم 
ملی تغییر خاصی داشته؟ بیان کرد: شرایط نسبت به سال گذشته 
خیلی متفاوت نیست. فقط محل اسکان بازیکنان از فدراسیون به 
هتل منتقل ش��ده است و بازیکنان از آرامش بهتری برخوردارند. 

فکر می کنم سال گذشته آقای موسوی تصمیمی شخصی گرفت 
اما امسال در اختیار تیم است و تمرینات خود را با انگیزه و جدی 

دنبال می کند.  
سرپرس��ت تیم مل��ی در مورد احتمال اینک��ه موفق به دریافت 
ویزای آمریکا برای حضور در هفته سوم لیگ ملت ها نشود، گفت: 
در تمام دوران خدمتم در ناجا کارهای ورزشی انجام داده ام. مدیر 
تربیت بدنی، جانشین و مربی ورزشی، رئیس هیات والیبال بوده ام 
و در کل کارم ورزش اس��ت. هفت سال است بازنشسته شده ام و 

مشکل خاصی در این زمینه ندارم.  

او ب��ا بی��ان اینکه عم��ده کاره��ای مربوط به سرپرس��تی چند 
ماه قبل از اعزام انجام ش��ده اس��ت، ادامه داد: هنگام مس��ابقات 
کاره��ای روتین��ی وجود دارد ک��ه یک نفر از کادر ه��م می تواند 
انج��ام بده��د. خیلی هم مهم نیس��ت یک هفته کن��ار تیم ملی 
نباش��م اما فکر می کنم مش��کل خاصی جهت وی��زای من وجود 
 نداش��ته باشد. چند روز قبل هم اطلاعاتی خواستند که در اختیار 

سفارت گذاشتم.
سرپرس��ت تیم ملی در مورد درخواس��ت محمد موسوی برای 
سفر تیم ملی با پرواز بیزینس گفت: در این مورد باید در شرایط 
و زمان س��فر صحبت کنیم. فدراس��یون در این سالها هیچ وقت 
کم نگذاش��ته اس��ت و به همه رده ه��ا نگاه مل��ی دارد. در زمان 
س��فر اگر مشکلی نداشته باش��د بهترین پرواز را تهیه می کند. با 
توجه به اینکه مدت زمان س��فرها زیاد اس��ت، نیاز به تهیه بلیت 
بیزینس وجود دارد اما اگر به دلیل شرایط مالی فدراسیون اتفاق 
نیفتد، بازیکنان ما آنقدر مناعت طبع دارند که همیش��ه مشکلات 

فدراسیون را درک کرده اند.
محمدی در پایان گفت: از مجموعه فدراس��یون مخصوصا آقای 
داورزنی تشکر می کنم. تمام تلاش شان این است بهترین امکانات 
را در اختی��ار تی��م قرار بدهند ت��ا با آرام��ش کار را دنبال کنند. 
خوش��بختانه کادر فنی همدل و منس��جمی هم داریم و امیدوارم 

موفقیت های خوبی کسب کنیم.

سرپرست تیم ملی والیبال:
مشکلی برای ویزای آمریکا ندارم/ محمد موسوی با انگیزه تمرین می کند

حال اسطوره والیبال نشسته کشور رو به بهبود است

گام دوم تمدید قرارداد بازیکنان تیم تراکتوررضاوند به دربی می رسد
اگرچه هافبک تیم فوتبال اس�تقلال در روزهای اخیر به 
انجام تمرینات فیزیوتراپی پرداخته است اما برای همراهی 

استقلال در شهرآورد پایتخت مشکلی نخواهد داشت.
ب��ه گزارش دوشنبه ش��ب ایرنا، آرش رضاوند یک��ی از بهترین 
بازیکنان اس��تقلال در بازی مقابل ه��وادار بود و نقش مهمی در 

پیروزی پرگل تیمش ایفا کرد.
هافبک استقلال در این بازی یگ گل زد و روی ۲ گل دیگر نیز 
تاثیرگذار بود. رضاوند که با تلاش کادر پزش��کی و تزریق آمپول 
مُس��کن در این مس��ابقه به میدان رفته بود، در دقیقه ۶۹ از زمین مسابقه بیرون رفت و جای خود را به امید 
حامدی فر سپرد. رضاوند در دو روز اخیر به انجام تمرینات فیزیوتراپی پرداخته و یکی از مربیان استقلال درباره 
شرایط وی به خبرنگار ورزشی ایرنا اظهار داشت: رضاوند از ناحیه مچ پا احساس درد می کند و زیر نظر کادر 
پزشکی استقلال تمرینات ویژه ای را پشت سر گذاشته است. او امروز نیز فیزیوتراپی و آب درمانی را پشت سر 
گذاشت. وی افزود: رضاوند فردا در تمرینات گروهی استقلال شرکت خواهد کرد و به طور حتم برای همراهی 

تیم در دربی بزرگ پایتخت هیچ مشکلی ندارد.

عص�رآزادی/ س�رویس ورزش�ی: باش�گاه تراکتور بعد 
از تمدی�د ق�رارداد بازیکنان خارجی و س�رمربی تیمش، 
آغ�از را  داخل�ی  بازیکن�ان  ب�ا  مذاک�رات  دوم  گام   در 

کرده است.
"پاکو خمز" س��رمربی تی��م تراکتور و "ری��کاردو آلوز" و "صفا 
هادی" بازیکنان خارجی تراکتور قرارداد خود را با این تیم تمدید 

کردند.
۶ بازیک��ن تیم تراکتور در پایان فصل قراردادش��ان با این تیم 
تمام می ش��ود و باش��گاه تراکتور در حال مذاکره با این بازیکنان 

است.
در گام نخس��ت مذاکرات با رضا اس��دی و محمدرضا اخباری آغاز شده است و باشگاه امیدوار است در هفته 

پیش رو قرارداد خود را با این دو تمدید و به سراغ ۴ بازیکن دیگر رود.
در این بین لزوم جذب یک دروازه بان دیگر برای تراکتور ضروری به نظر می رس��د. این تیم در س��ال های 

اخیر بابت دروازه بان دوم متضرر شده است.
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